
 

Svenska Rottweilerklubben 

Protokoll: Styrelsemöte 6-7e maj 2023 

 

Plats: Enköping 

Närvarande: Christina Sjögren, Jessica Berglund, Veronica Nilsson, Martina Israelsson, 

Malin Åsander. 

 

 

 

Nr Beskrivning Föredragande 

 

1 Mötets öppnande 

Protokolltext: 

Ordförande Christina hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

Ann-Louise Rönmark, Marie Daun och Linda Borg har lämnat återbud. 

Emma Hedin har innan mötet meddelat att hon lämnar sitt uppdrag. Vi tackar 

Emma för den tid hon funnits med oss. 

 

2 Godkännande av dagordningen 

Protokolltext: 

Dagordningen godkändes. 

 

3 Val av sekreterare och justerare 

Protokolltext: 

Martina valdes till mötessekreterare och Jessica Berglund valdes till justerare. 

 

4 Föregående mötesprotokoll och styrelsens pågående uppdrag 

Protokolltext: 

Genomgicks och lades till handlingarna. 

 

5 Inkommande och utgående skrivelser 

Inkommande: 

05.04.2023 IFR WCH 2023 - a FB event 
05.04.2023 Påminnelse: Utskick från förberedande valberedningskommittén 
08.04.2023 Kontoställning mars 
14.04.2023 Revisionsberättelse inför Brukshundklubbens kongress 2023 
17.04.2023 SRD revideringen 
17.04.2023 Handlingar inför Svenska Brukshundklubbens kongress 2023 
19.04.2023 Oacceptabelt beteende 
19.04.2023 SBK Info april 2023 
28.04.2023 Definition Brukshund / SBK 
28.04.2023 Kongresshandlingar inför Brukshundklubbens kongress 
03.05.2023 Mail från medlem 
04.05.2023 Konto-utdrag April 
 

Utgående:  

Inga 

 

Protokolltext: 

Inkomna skrivelser genomgångna och hanterade. 

 

 6 Ekonomi 

Genomgång ekonomi. 

Protokolltext: 

Information utskickad till styrelsen inför mötet. Ekonomin är god.  

 

 

Ann-Louise Rönmark 



 Nr Beskrivning Föredragande 

 7 Lokalområden/aktivitetsområden 

Protokolltext:  

Lokalområden: Årsmöteshandlingar inklusive protokoll inkommit från ULO och Västra LO. 

Saknas fortsatt från Västernorrlands LO. 

 

Aktivitetsområde: Norrland efterfrågat kontakt.  

 

Christina Sjögren/ 

Linda Borg 

 

8 Utskott och arbetsgrupper 

Protokolltext: 

a) Utskott för avel och hälsa (Malin Åsander) 

Utskottet arbetar vidare med kommande aktiviteter och föreläsningar. 

 

b) Utskott för exteriör och utställning (Veronica Nilsson) 

Jobbar på med Sommarspecialen och SSU.  

Dags att sammanställa utställningsförslag för 2025. 

 

c) Utskott för information (Martina Israelsson) 

Arbetet med nya hemsidan pågår. Verkar finnas vissa begränsningar. 

Uppdrags åt Martina att kontakta webmaster för mer detaljer.  

Går framåt med tidningen, digitalt nummer nästa tillfälle.  

Uppdrogs åt samtliga att påminna sina utskott om att skicka in information till 

redaktionen.  

 

d) Utskott för läger och aktiviteter (Christina Sjögren/ Marie Daun) 

Södra läkarkommittén arbetar på inför Kosta.  

 

e) Utskottet för mentalitet (Malin Åsander)  

2 föreläsningar planerade, första om MH, och den senare om rasen Rottweiler. 

Blänkare läggs på Facebook igen.  

Mental Index gruppen har möte i juli.  

 

f) Utskott för tävling och samhällsnytta (Jessica Berglund/ Marie Daun)  

Rasmästerskap i Lydnad och Rallylydnad nästa helg. Martina är där som 

representant från styrelsen.  

Arbetet fortgår inför Rasmästerskapen i bruksgrenarna och patrull. 

 

g) Medlemshantering (Ann-Louise Rönmark) 

Ingenting nytt. 

h) Vandringspriser och förtjänsttecken (Martina Israelsson)  

Arbete fortgår kring uppdatering av våra vandringspriser. Martina tar över som 

kontaktperson efter Emma. 

i) Arbetsgruppen sponsring (Jessica Berglund) 

Ingenting nytt, fasta sponsorer efterlyses.  

 

9 RASK och dialoggrupp SBK 

Protokolltext: 

a) RASK: Inget nytt.  

b) Dialoggrupp: Nästa möte ännu inte spikat. 

 

10 Övriga frågor 

Protokolltext: 

 

a) I SRD-ärendet representerar Anna Warburg Rexlinger rasklubben. 

b) Medlemsmöte den 19/7 under Södra lägret på Kosta.  

 

c) Diskussion kring kontinuerlig information från klubben utskott i tidningen. Uppdrogs åt samtliga att uppmana 

respektive utskott att ta fram en utgivningsplan till tidningen, förbereda vilken information som ska skickas in 

till kommande tidningsutgåvor. 

 

d) Kongressen. Motionerna till kongressen genomgicks. 

 



 Nr Beskrivning Föredragande 

Diskussion kring hur rasklubben vi ska rösta på kongressen.  

 

e) Arbetsordningen för huvudstyrelsen i Svenska Rottweilerklubben behöver ses över. 

Uppdrogs åt samtliga att till nästa möte att gå igenom vad som behöver uppdateras. 

 

f) Klubbshopen. Diskussion kring nuvarande utbud, och ev. möjligheter till vidare utveckling av sortimentet. 

Diskussion om att ev. trycka upp profilkläder inför lägren i Kosta och Föne samt våra andra större evenemang. 

 

g) Arbetsbeskrivningar för utskott och arbetsgrupper. Uppdrogs åt Martina att sammanställa vad som finns. 

 

h) Diskussion om att tillsätta en arbetsgrupp som ska arbeta med informationsfilmer. Uppdrogs åt Jessica att ta 

första kontakten angående eventuella befintliga filmer. Uppdrogs åt Martina att undersöka möjligheten till ett 

Youtube konto.  

 

 

11 Kommande styrelsemöte 

Protokolltext: 

Torsdag 18/5. 

Tisdag 13/6 kl. 19.30 

 

12  Mötets avslutande 

 

 

 


